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Agenda  

 130 
1.  Opening en mededelingen 

 

De voorzitter opent de vergadering om 18.15 uur en heet alle aanwezigen welkom in de 

vergadering. De leden van de PVV-fractie zijn verhinderd. Dat geldt ook voor de heer Remkes. 

Er heeft zich een inspreker aangemeld, mevrouw Te Riet uit Amsterdam, met betrekking tot 135 
recreatieschap Gaasperplas. Gedeputeerde Van der Hoek heeft een technische briefing 

aangeboden op 9 april a.s. over het programma Energietransitie en Grondstoffen, dat recent 

in een extern bestuurlijk programma ontwikkeld is met een focus op circulaire economie en 

energietransitie. De technische briefing ziet op het informeren van de commissie over de 

acties en nieuwe producten van beide onderwerpen. De commissie accepteert dit voorstel van 140 
harte.  

 

Op 5 februari a.s. vindt van 13.00 tot 15.00 uur het vervolg van het BOT-overleg van vandaag 

plaats. Dan kan de discussie plaatsvinden, waarvoor vanochtend geen tijd meer was. Dit 

vervolgoverleg zal voorgezeten worden door dhr. Van Liere, die ook het BOT-overleg van 145 
vandaag heeft geleid. Vooraf kunnen schriftelijk technische vragen ingediend worden die voor 

5 februari beantwoord zullen worden.  

 

2. Vaststellen agenda, verslag van 27 november 2017, lange termijnagenda en moties- 

en toezeggingenlijsten  150 
 

Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Het verslag van de vorige vergadering d.d. 27 november 2017 155 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Strategische Statenagenda 

De Strategische Statenagenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 160 
Moties en toezeggingenlijsten 

Er zijn geen vragen.  

 

3. Rondvraag portefeuille dhr. Remkes en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa 165 
 

Er zijn geen vragen. 

 

4. Inloophalfuur 

 170 
Mevrouw Te Riet uit Amsterdam spreekt in en vertegenwoordigt meerdere bewoners die zich 

zorgen maken over de gevolgen van het evenementenbeleid van de gemeente Amsterdam 

voor recreatieschap Gaasperplas. Amsterdam houdt namelijk geen rekening met de 

provinciale onderzoeken naar de ecosystemen en natuurwaarden op de Noordoever die door 

evenementen kunnen worden verstoord. De gemeente gaat nu een besluit nemen over het 175 
locatieprofiel Gaasperplas. Uit het onderzoek van Tauw blijken echter grote risico’s samen te 

hangen met betreding van het gebied buiten de evenementenlocaties, maar er zijn 

onvoldoende controleurs en BOA’s, omdat die ook in andere recreatiegebieden worden 

ingezet. Zij roept PS op om geen grote evenementen op de Noordoever toe te staan. 

 180 
5. A-agenda Bestuur 

5.a. Initiatiefvoorstel GL Noord-Holland Regenboogprovincie 

 

Mw. Kocken (GL) meldt dat het voorstel is geïnspireerd door vergelijkbare initiatieven in 

andere provincies. Het voorstel en de ambitie van GS zijn enigszins onder de maat, want zij 185 
zetten enkel in op goed werkgeverschap, hoewel dat een goed uitgangspunt is. Het zou 

toegejuicht worden wanneer GS zich tot doel zouden stellen om de roze werkgever van 2018 
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of 2019 te worden. In andere provincies wordt breder ingezet op dit onderwerp, zoals door de 

provincie Limburg die een fte 1 heeft aangesteld. In Drenthe wordt veel cultuurgeld 

beschikbaar gesteld en in Overijssel wordt ingezet op het samenbrengen van regio’s. Daar ligt 190 
zeker een taak voor de provincie. LHBTQI speelt een rol bij sportverenigingen, ouderenzorg, 

bij jongeren en daarom dient de aandacht hiervoor in alle beleidsterreinen verankerd te zijn. 

De provincie heeft in ieder geval de taak om omliggende gemeenten en dorpen te 

enthousiasmeren voor dit onderwerp. Zij wil graag nader overleggen met de individuele 

commissieleden over mogelijkheden om het voorstel aan te scherpen. 195 
 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) erkent het huidige maatschappelijke probleem van miskenning 

van deze doelgroep en het is de vraag of er voldoende ingezet wordt op dit onderwerp 

wanneer alles aan gemeenten wordt overgelaten. De visie van GL om dit onderwerp breder te 

benaderen, wordt ondersteund, zeker wanneer decentraal niet voldoende resultaat wordt 200 
geboekt en er centraal actie moet worden ondernomen.  

 

Dhr. Zoon (PvdD) vindt dat de provincie een actieve en faciliterende rol moet spelen bij het 

aanpakken van deze knelpunten, die een grote rol spelen bij een divers personeelsbeleid. 

Geadviseerd wordt om een regenboogsymposium te organiseren – in navolging van de 205 
provincie Groningen – voordat de provincie zichzelf tot regenboogprovincie uitroept. Hiermee 

wordt de gelegenheid aan de betrokken organisaties geboden om input te geven aan de 

provincie die op deze wijze voldoende knowhow kan vergaren. Tevens wordt hierdoor een 

goede verbinding gecreëerd tussen het bestuur en de belangengroepen. GS worden verzocht 

de commissie regelmatig te informeren over maatregelen die worden genomen om de 210 
weerbaarheid en acceptatie van de LHBTQI-groep te versterken. 

 

Mw. Keur (CDA) ondersteunt het voorstel en steunt GS bij het zoeken naar een praktische 

invulling van het etiket ‘regenboogprovincie’. Echter, de strikte taakopvatting van GS die is 

ontleend aan het rapport Lodders, is betreurenswaardig. Daarom dienen GS extra in te zetten 215 
op een bredere aanpak en zich samen met gemeenten in te zetten voor verlenging van het 

regenboogprogramma. Gemeenten moeten door de provincie gestimuleerd worden zich aan 

te sluiten bij het landelijke project regenboogsteden als onderdeel van de coördinerende taak.   

 

Dhr. Klein (CU/SGP) vindt het belangrijk om allerlei vormen van discriminatie en impliciete 220 
vormen van achterstelling van minderheidsovertuigingen tegen te gaan, zeker als 

overheidsinstelling. Het is van belang om uit te stralen een inclusieve samenleving na te 

streven, hoewel werkend wordt dat de provincie geen taak meer heeft op het sociale domein. 

Ook gemeenten kunnen de coördinerende rol op zich nemen. 

 225 
Mw. Lagerveld (VVD) ondersteunt het belang van de rol van roze werkgever van de provincie 

als overheidsorganisatie om zich in te zetten voor de LHBTQI-groep, hoewel de kerntaken de 

eerste prioriteit zijn. Zij adviseert in vacatureteksten van de provincie een zinsnede op te 

nemen waarin wordt aangegeven dat de provincie een afspiegeling van de maatschappij en 

een diverse samenleving nastreeft. 230 
 

Mw. Doevendans (PvdA) vraagt welke mogelijkheden GS zien voor de provincie als werkgever 

om deze groep te ondersteunen. Er moet een extra stap gezet worden, zodat iedereen in 

Noord-Holland kan meedoen en zich veilig en prettig kan voelen in zijn omgeving. 

 235 
Ook de dhr. Buijtendorp (D66) dankt Groen Links dat zij het op de agenda hebben gezet. Het 

mag bekend zijn dat het voor D66 een heel belangrijk onderwerp is. D66 steunt dat GS Noord 

Holland ook tot Regenboogprovincie heeft uitgeroepen, en wel direct. Volgens D66 is het 

goed dat dit in ieder geval binnen is en ze willen daarom niet wachten op allerlei discussies 

over definities. Die ambitie als regenboogprovincie is zo zeker gesteld. En wat hen ook erg 240 
aansprak in het voorstel van GS zijn de twee perspectieven. Zowel als werkgever en publieke 

organisatie het goede voorbeeld geven. Hij denkt ook dat dat heel reel is. Het is ook al 

gezegd: de expertise heeft de provincie niet meer om echt zelf het sociale domein in te gaan. 

Bovendien acteren veel gemeenten heel goed op dit onderwerp. Wel ziet D66 nog witte 

vlekken bij de centrumgemeenten. D66 ziet daarom graag dat de provincie - zonder daar nu 245 
heel veel mankracht op te gaan zetten – zich via de bestuurlijke contacten inzet voor het 

opheffen van die witte vlekken. D66 krijgt graag van de gedeputeerde een reactie op hun 

suggestie. Overall steunen zij het voorstel van GS. 
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 250 
Mw. Boelhouwer (SP) vindt het organiseren van een symposium een goed idee. Het in allerlei 

communicatie-uitingen opnemen van het feit dat de provincie een regenboogprovincie is kan 

bijdragen aan de acceptatie. Misschien kan de provincie een regenboogvlag toevoegen aan de 

reeds bestaande vlaggen.   

 255 
Mw. De Meij (50plus) stelt voor het plaatsen van een regenboogvlag te betrekken in het 

lopende onderzoek naar de vlaggen bij de provincie. Het is jammer dat het sociale domein – 

dat niet meer tot de kerntaken van de provincie behoort – door GS als argument wordt 

gebruikt om geen actie te hoeven ondernemen. 

 260 
Gedeputeerde Loggen meldt dat de mogelijkheden enigszins beperkt worden vanwege het 

Lodders-rapport dat in een vorige periode als uitgangspunt voor het provinciale beleid is 

genomen hetgeen heeft geleid tot het uitsluiten van het sociale domein van de provinciale 

kerntaken. Daarom ontbreekt bij de provincie kennis, middelen en menskracht op dit terrein. 

Er wordt een goed diversiteitsbeleid bij de provincie gevoerd, maar wellicht kan paragraaf 8 265 
van de nieuwe cao sterker ingezet worden en kan in vacatureteksten een speciale zinsnede 

opgenomen worden. De gedeputeerde zal de mogelijkheden nagaan. Het is wellicht een idee 

om dit onderwerp te betrekken bij de jaarlijkse Willem Arondéuslezing. GS zijn graag bereid 

om alle burgemeesters van de Noord-Hollandse gemeenten uit te nodigen voor een 

symposium om de best practices en kennis met elkaar te delen, want zij moeten uiteindelijk 270 
het beleid formuleren en uitvoeren. Hierdoor ontstaan kortere lijnen tussen gemeenten dan 

wanneer dit via de provincie zou lopen. De verankering van het beleid is vastgelegd in artikel 

1 van de Grondwet.  

 

Mw. Kocken (GL) is blij met ieders inbreng en zij zal met alle partijen nader in gesprek gaan 275 
om het voorstel verder uit te werken en aan te scherpen, want enkel goed werkgeverschap is 

een te minimale ambitie. Willen GS zich committeren aan het behalen van de titel van beste 

roze werkgever in 2019?  

 

Dhr. Buijtendorp (D66) merkt op dat het belangrijk is dat de goede dingen op de goede plek 280 
gebeuren. Gemeenten doe hele goede dingen, landelijk gebeuren er goede dingen, en er ligt 

voor de provincie een voorbeeldfunctie richting individu. D66 gelooft sterk in de kracht van 

het individu om daar iets mee te doen. Dus niet in nog meer regelgeving, maar mensen 

motiveren en de ruimte geven om zelf dingen te doen. In dit geval kan de provincie daartoe 

een voorbeeldrol vervullen als werkgever en als publieke organisatie. De provincie gaat 285 
mensen bij elkaar brengen en laat het goede voorbeeld zien hoe het kan. Zo bereik je echt 

iets. D66 is blij dat de gedeputeerde meteen het voorstel oppakt, ook in combinatie met een 

symposium voor gemeenten, dat is in dit geval effectiever dan het schrijven van 

beleidsnotities. 

 290 
 

Mw. Doevendans (PvdA) is blij met het symposium. Zij wil graag meedenken met GL om het 

voorstel aan te scherpen. 

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) refereert aan het uitgangspunt van de overheid dat wanneer 295 
decentraal geen succes wordt behaald, er centraal moet worden aangestuurd. Hij stelt voor 

om bij andere provincies na te gaan hoe zij omgaan met de discussie over kerntaken want 

blijkbaar zien zij wel ruimte om zich hiervoor in te zetten. 

 

Dhr. Zoon (PvdD) is blij dat de gedeputeerde kennisopbouw bij gemeenten wil stimuleren. Hij 300 
is benieuwd naar het vervolg. 

 

Mw. Lagerveld (VVD) vindt een symposium een heel goed idee. 

 

Mw. Keur (CDA) is blij met de concrete handreiking van GS, maar het is van belang om de 305 
best practices van andere provincies na te gaan en eventueel over te nemen. 

 

Dhr. Klein (CU/SGP) vraagt zich af hoe met andere belangrijke gemeenschappelijke waarden 

die men graag breder zou willen verspreiden maar waarvoor de middelen in het beleid 

ontbreken, in het provinciale beleid wordt omgegaan, want tot op heden stelt de provincie 310 
zich hier zeer terughoudend op. Als voorbeeld wordt fair trade genoemd, waarvan GS van 
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mening waren dat gemeenten dit zelf besluiten. Het is de vraag of het uitroepen tot 

regenboogprovincie zin heeft wanneer er verder geen invulling wordt of kan worden gegeven 

aan het bijbehorende beleid.  

 315 
Mw. De Meij (50plus) meent dat elke provincie zelf kan kiezen voor het uitvoeren van sociale 

taken ondanks dat dit domein niet tot de kerntaken behoort. 

 

Gedeputeerde Loggen zal eerst nagaan wat een roze bokaal precies inhoudt en daarna een 

reactie geven. 320 
 

Mw. Kocken (GL) meldt dat een roze bokaal niet bestaat, dat is een algemene term als 

symbool van de algehele onderliggende problematiek. Het voorstel zal in overleg met de 

overige fracties verder aangescherpt worden. Mw. Kocken is uitgenodigd voor het True Colors 

Ball op zondag a.s. en nodigt gedeputeerde Loggen uit haar hierbij te vergezellen.   325 
 

Gedeputeerde Loggen meldt dat het hier niet gaat om een wettelijke taak en dan het de vraag 

is waar de taakafbakening ligt. Hij zal de uitnodiging voor het True Colors Ball aan de orde 

stellen in GS. 

 330 
De voorzitter concludeert dat GL een nieuw aangescherpt voorstel zal indienen.  

 

6. B-Agenda Economie, Toerisme en Recreatie, Internationale Marketing en Acquisitie, 

Sponsoring en Subsidies Algemeen (Bond/Loggen) 

6.a. Brief GS aan PS: Brexit  335 
 

Gedeputeerde Loggen meldt dat de ontwikkelingen rondom Brexit zo snel gaan dat de 

informatie in de notitie eigenlijk alweer achterhaald is. Het is wel duidelijk dat een zachte 

Brexit niet meer mogelijk is, het kan alleen nog een harde of extreem harde Brexit worden. 

Samen met de Staten van Zuid-Holland wordt een presentatie voorbereid over de gevolgen van 340 
de uittreding van Groot-Brittannië. In het eerste kwartaal van 2018 komt er een 

voorlichtingsnota van het kabinet over de gevolgen van de Brexit voor leveranciers en 

ondernemers die zakendoen met Groot-Brittannië. Een van de gevolgen is namelijk dat de 

huidige keurmerken straks niet meer geldig zijn. Er wordt nu in de pers gesproken over de 

mogelijkheid dat er in Groot-Brittannië een nieuw referendum wordt georganiseerd, maar daar 345 
bestaat nog heel veel onzekerheid over.  

 

Dhr. De Groot (D66) vindt het jammer dat de PVV vanavond niet aanwezig is want hij zou 

graag met hen een debat hebben gevoerd over dit onderwerp in relatie tot hun standpunt in 

deze. D66 ondersteunt de nota van GS maar het is belangrijk om toe te voegen dat er samen 350 
met ondernemers nieuwe markten ontwikkeld moeten worden. Wordt er een actielijst 

opgesteld of wordt samen met de sectoren overleg gepleegd? Wordt er een 

concretiseringsslag gemaakt?  

 

Dhr. Hietbrink (GL) zou ook graag in discussie zijn gegaan met de PVV. GL vraagt GS welke 355 
contacten zij onderhouden met het Rijk en de visserijsector over een plan om de negatieve 

gevolgen voor de visserij zoveel mogelijk te beperken. Dat geldt ook voor de havens van Den 

Helder en IJmuiden en de werkzaamheden die worden verricht voor het onderhoud van 

windparken in het Engelse zeegebied. Wordt hierover nagedacht? 

 360 
Mw. Van Rooij (PvdA) vindt de mogelijke kansen in de notitie redelijk beperkt beschreven en 

dan met name ten aanzien van de rol van de provincie. De genoemde actiepunten zijn met 

name gericht op Europa of landelijke acties. Kan door GS een verkenning worden ingezet op 

het uitbreiden van afzetgebieden van ondernemers? Past dit binnen de mogelijkheden van GS? 

 365 
Mw. Lagerveld (VVD) vraagt of GS samen met het Rijk het verwachte tekort aan 

douanebeambten en declaranten bij bedrijven gaat bespreken. Het is misschien goed om de 

werkambassadeur hierbij te betrekken. Ook ontbreekt een verwijzing naar de potentiële 

gevolgen voor de goederenoverslag in zeehavens voor de bereikbaarheid en mobiliteit in de 

provincie. Kan de gedeputeerde een regelmatige update geven van de voorgestelde acties?  370 
 

Dhr. Van Liere (PvdD) vindt de economische focus in de notitie te beperkt. Er moet namelijk 

meer worden gefocust op het feit dat Groot-Brittannië straks niet meer gehouden kan worden 
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aan de Europese wet- en regelgeving rondom natuur. Zij zouden zich toch moeten houden aan 

de minimale Europese regelgeving. Dat is economisch verstandig en ook voor het in 375 
standhouden van het level playing field. Omdat met name ingezet wordt op mogelijke kansen, 

komt het voorstel van GS enigszins opportunistisch over. De inzet voor internationale scholen 

lijkt niet tot de kerntaken van de provincie te behoren. Hij verzoekt in de volgende notitie een 

bredere visie op de gevolgen van de Brexit op te nemen in plaats van de huidige smalle korte 

termijn economische invalshoek. 380 
 

Mw. Keur (CDA) ondersteunt de aandacht voor met name de visserijsector, maar mist de 

overige bedrijfstakken. Kunnen GS hier aanvullende informatie over aanleveren? Naast 

douanebeambten en declaranten zullen ook andere beroepsgroepen en gelieerde organisaties 

en keuringsinstanties de impact gaan ondervinden. GS worden verzocht deze gevolgen te 385 
betrekken in de overwegingen. 

 

Dhr. Klein (CU/SGP) ondersteunt de voorgestelde maatregelen en verzoekt GS de commissie 

op de hoogte te houden van nieuwe acties. 

 390 
Dhr. Bouberg Wilson (ONH) constateert dat Noord-Holland en Nederland hard worden geraakt 

door de Brexit, daarom dient te worden geanticipeerd op mogelijke maatregelen zoals het 

verplaatsen van je bedrijf naar Engeland en/of het aangaan van joint ventures. Welke strategie 

acht de gedeputeerde kansrijk en welke ondersteuning kunnen PS hierbij geven? 

 395 
Gedeputeerde Bond zet met name in op het ondersteunen van sectoren die hard geraakt 

worden door de Brexit, zoals de landbouw-, visserij- en bloemensector (bloemenveiling 

Aalsmeer). De bedrijfssectoren in Noord-Holland en geheel Nederland zijn goed en strak 

georganiseerd en beschikken over een goede organisatie om een snelle lobby te starten en 

snel te overleggen over hoe deze gevolgen kunnen worden opgevangen. Als voorbeeld wordt 400 
het Visserijplatform genoemd, een van de platforms waar ook de provincie aan deelneemt, dat 

een rechtstreekse lijn naar de minister biedt. Er zal in de Europese onderhandelingen 

bijvoorbeeld worden ingezet op het behoud van de rechten op visserijgronden voor 

Nederlandse, Franse en Spaanse vissers wanneer Engeland de eigen wateren gaat afsluiten. 

Hieraan de provincie een bijdrage leveren. De Brexit kan benaderd worden vanuit 405 
bedreigingen maar ook vanuit kansen, zoals het aanboren van nieuwe markten. De 

handelsmissie van de Metropoolregio in november 2016 naar India heeft bijvoorbeeld 

geresulteerd in een kansrijke studentenuitwisseling tussen universiteiten en in het aanboren 

van een nieuwe markt op het gebied van landbouw. De internationale school wordt genoemd 

vanwege het tekort dat verwacht wordt, onder andere door de komst van EMA naar Nederland. 410 
Dit heeft niets te maken met de Brexit. Samen met de sectoren wordt bekeken hoe de lobby 

kan worden georganiseerd voor specifieke branches in Noord-Holland richting het Rijk en het 

IPO. In de volgende notitie zal breder worden ingezet op de Brexit waarbij ook de 

bereikbaarheid en mobiliteit – ook op provinciale wegen – arbeidsplaatsen en 

personeelstekorten aan de orde komen.  415 
 

Gedeputeerde Tekin stelt voor de inzet van de werkambassadeur op dit punt te bespreken bij 

het laatste punt van de agenda, 12a.  

 

7. A-agenda Economie, Toerisme en Recreatie, Internationale Marketing en Acquisitie, 420 
Sponsoring en Subsidies Algemeen (Bond) 

7.a. Voordracht aandeelhouderslening SADC 

 

Eerst deel BESLOTEN, zie separaat verslag.  

 425 
De voorzitter sluit de besloten vergadering en heropent de vergadering in openbaarheid. Hij 

zal in de agendacommissie de procedure van geheimhouding aan de orde stellen, want hier 

bestaat enige onduidelijkheid over.   

 

Mw. Boelhouwer (SP) vindt het vreemd dat er een separaat verzoek moest worden ingediend 430 
om inzage in het onderzoek te verkrijgen, terwijl in Amsterdam het rapport gewoon ter inzage 

lag. Zij had liever het gehele rapport ontvangen in plaats van enkel een 

managementsamenvatting.  
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Dhr. Zoon (PvdD) gaat ervan uit dat wanneer een beroep moet worden gedaan op de jaarlijkse 435 
maximale kredietlimiet, er opnieuw discussie met PS plaatsvindt. Wordt het doel dat in 2015 

is gesteld om het provinciale belang in SADC de komende periode te verwateren, nog steeds 

nagestreefd?  

 

Dhr. Klein (CU/SGP) vraagt waarom er provinciaal geld in een ontwikkelingsbedrijf wordt 440 
geïnvesteerd, terwijl de gronden bij Schiphol een winstgevende business zijn, zeker omdat de 

teller van de lening op nul staat. Hij verzoekt een reactie van de gedeputeerde op de splitsing 

van de maximale kredietfaciliteit in twee delen. Waarom is hiervoor gekozen?  

 

Mw. De Meij (50plus) begrijpt de overweging van Haarlemmermeer om de risico’s te spreiden, 445 
maar het is de vraag of de provincie hierin moet investeren, mede gezien het feit dat in het 

verleden bepaalde industrieterreinen niet op voldoende belangstelling konden rekenen.   

 

Dhr. De Groot (D66) meent dat Schiphol als een groot belang van de provincie kan worden 

beschouwd, niettemin zou een verwatering van het provinciale belang niet betreurd worden. 450 
Het voorstel wordt ondersteund, maar niet met groot enthousiasme. 

 

Mw. Van Rooij (PvdA) ondersteunt het voorstel. 

 

Dhr. Hietbrink (GL) sluit zich hierbij aan en ondersteunt het rechtvaardigheidsprincipe om de 455 
risico’s op gelijke wijze te verdelen. Is het voor de provincie mogelijk om eruit te stappen?  

 

Gedeputeerde Bond meldt dat oorspronkelijk samen met Amsterdam, Schiphol en 

Haarlemmermeer voor deze constructie is gekozen om aankoop van gronden door bedrijven 

die daar niet passen, te voorkomen en alleen bedrijven toe te laten die gerelateerd zijn aan 460 
Schiphol. Als het echt moet, dan kunnen de gronden heel snel verkocht worden want de vraag 

is groot, maar de aandeelhouders hebben aan SADC opdracht gegeven om hier heel selectief 

mee om te gaan. De provincie zou blij zijn met meerdere aandeelhouders zoals gemeenten, 

zodat het risico meer verspreid wordt, hoewel het risico klein is vanwege de grote waarde van 

de gronden rondom Schiphol. Het college van Amsterdam heeft dezelfde 465 
managementsamenvatting ontvangen als GS, maar indien gewenst is het hele rapport met 

bedrijfsgegevens in te zien. Hierin staan allerlei berekeningen opgenomen per project en dat 

is zeer geheime informatie. Hij is van mening dat deze stukken geen toegevoegde waarde 

hebben voor de rol van PS.  Wanneer men op zeer korte termijn afscheid zou willen nemen, 

dan zal dat geld gaan kosten.  470 
 

Tweede termijn 

 

Dhr. Klein (CU/SGP) vraagt waarom de financiering niet gewoon via een bank kan 

plaatsvinden vanwege de lagere risico’s. 475 
 

Gedeputeerde Bond antwoordt dat een bank altijd een garantstelling van de provincie zal 

eisen, terwijl de provincie nu over de eerste rechten op de gronden beschikt. Dat biedt een 

veel sterkere positie.   

 480 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar PS doorgeleid wordt.  

 

8. B-agenda algemeen (Bond/Van der Hoek/Tekin) 

8.a. Brief GS aan PS inzake analyse Regeerakkoord Rutte III 

 485 
Mw. Van Rooij (PvdA) is op een aantal onderdelen van het Regeerakkoord tevreden, maar op 

andere onderdelen absoluut niet. Het Nationaal Klimaat- en Energieakkoord wordt toegejuicht, 

evenals de aandacht voor meer samenwerking met decentrale overheden en voor 

arbeidsmarkt en onderwijs. Hopelijk gaan GS proactief meedoen en het spel bepalen door zelf 

initiatieven te nemen en in te dienen en niet af te wachten waar het Rijk mee komt. Als 490 
willekeurig voorbeeld wordt genoemd de sluiting van kolencentrales in 2030. Hiermee hoeft 

niet per se te worden gewacht tot 2030. 

 

Dhr. De Groot (D66) sluit zich aan bij de oproep aan GS om proactief aan de slag te gaan, 

want er liggen veel kansen, zoals in Groningen waar de aanlanding van stroom gecombineerd 495 
wordt met een waterstoffabriek en waar meer mogelijkheden ontwikkeld kunnen worden voor 
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de piekmomenten in de productie. Er wordt een korting doorgevoerd op het Provinciefonds 

vanwege provinciale opschaling, maar daar was de afgelopen jaren geen sprake van. Verwacht 

het Rijk nog steeds dat er provincies gaan fuseren?   

 500 
Dhr. Hietbrink (GL) sluit zich bij de eerste twee sprekers aan met het verzoek aan GS om 

proactief aan de slag te gaan met het Regeerakkoord. Op pagina 8 worden de doelstellingen 

voor CO2-reductie van 49% ten opzichte van de situatie in 1990 genoemd. Welke 

mogelijkheden zijn er voor de provincie om proactief in te zetten op het realiseren van de 

maximale doelstellingen van CO2-reductie? Kunnen GS een notitie opstellen over de bijdrage 505 
van de provincie aan de landelijke doelstellingen? 

 

Dhr. Zoon (PvdD) sluit zich bij alle voorgaande sprekers aan. Zet de gedeputeerde in op de 

koploperspositie van de provincie bij de besprekingen met het IPO over extra verduurzaming 

via zon en windenergie? Hoe kijkt de gedeputeerde aan tegen het terugdringen van de 510 
gaswinning in Groningen met het oog op extra gasboringen in de Beemster en het feit dat de 

gasopslag Bergermeer niet kan voldoen aan de vraag?  

 

Mw. Keur (CDA) vraagt GS de commissie te informeren over de proactieve rol van de 

provincie. De minister komt in de tweede helft van 2018 met een aangepast beleidskader 515 
Bestuurskracht. Zijn GS bereid PS over dit kader en over de impact voor de provincie te 

informeren? Bij culturele infrastructuur gaat het onder andere over de bereikbaarheid van 

kunst en cultuuraanbod voor iedereen. Het CDA mist de onderlinge afstemming over 

cultuureducatie die aan deze doelstelling kan bijdragen, de centrale functie van de stedelijke 

regio’s en de voortzetting van het bestuurlijk convenant tussen Rijk, provincies en 520 
gemeenten. Kunnen GS toezeggen zich in te zetten voor het deels ten goede laten komen van 

de beschikbare Rijksgelden voor uitbreiding van de culturele basisinfrastructuur en deze in te 

zetten voor versterking van cultuureducatie, met name in de regio, en dit in IPO-verband aan 

de orde te stellen? 

 525 
Mw. De Meij (50plus) vindt het jammer dat enkel wordt ingezet op techniek, want ook voor 

andere sectoren kan de inzet van de provincie voor herintreders van belang zijn, zoals de 

zorg. GS worden verzocht specifieke punten te benoemen voor ouderen en voor de bestrijding 

van werkeloosheid onder deze doelgroep.  

 530 
Gedeputeerde Van der Hoek benadrukt dat GS altijd een proactieve houding aannemen in de 

talloze overleggen waaraan ambtelijk en bestuurlijk wordt deelgenomen. Als voorbeeld wordt 

genoemd het aanleggen en financieren van warmtenetten en het namens IPO gestalte geven 

aan de nieuwe Energiewet 2.0. Maatregelen voor reductie van CO2-uitstoot zijn opgenomen in 

het eigen beleid. Hij stelt voor even te wachten met het opstellen van een notitie hierover, 535 
want dat is onderdeel van de nadere uitwerking in het bestuurs- en maatschappelijke akkoord 

met het Rijk. De ontwikkeling van het groene gascluster in Alkmaar verloopt heel positief en 

de provincie zet in op het bij elkaar brengen van kennis, innovatie, productie en opslag. In de 

toekomst zal gas altijd nodig blijven om te kunnen voorzien in de energiebehoefte. GS zullen 

de notitie over de bestuurskracht en het aangepast beleidskader toesturen, zodra dit 540 
beschikbaar is. In deze bestuursperiode is door de provincie juist al extra geld uitgetrokken 

voor cultuureducatie, maar natuurlijk zal een beroep worden gedaan op de extra Rijksgelden. 

Dat is zeker een aandachtspunt in de nadere uitwerking voor de gehele provincie, voor de 

MRA-werkgroep Cultuurimpuls en in IPO-verband. Er wordt ingezet op het zoveel mogelijk 

behouden van de aanlandingspunten in de provincie om de werkgelegenheid te stimuleren. In 545 
het Regeerakkoord wordt de samenvoeging van provincies niet genoemd. Hij zal daarom 

nagaan waarom er desondanks toch een korting van 75 miljoen euro op het Provinciefonds 

wordt opgelegd.   

 

Gedeputeerde Bond zet al vol in op Wind op zee, dat gebeurde ook al in de vorige periode 550 
zoals bij IJmuiden Ver. Dit project zal zodra de windparken in Noord-Holland gerealiseerd zijn, 

goed op de kaart gezet worden. Hier wordt al jarenlang voor gelobbyd. 

 

Gedeputeerde Tekin meldt dat in de afgelopen jaren 200 mensen van alle leeftijden een baan 

hebben gevonden in de luchtvaart community Schiphol. De regio rond Schiphol wordt benut 555 
om zoveel mogelijk mensen, ook ouderen, aan het werk te krijgen. Hij stelt voor een 

werkbezoek af te leggen aan het House of Skills Amsterdam waar het Leven Lang Leren wordt 

ontwikkeld. Dat is ook bedoeld voor mensen die moeten her- of omscholen, net zoals de mbo-
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campusvorming die zich niet alleen richt op jongeren die nu op school zitten maar ook op 

andere doelgroepen. De Techniekcampus in Den Helder wordt voor 60% door het bedrijfsleven 560 
gefinancierd en daar kunnen reguliere medewerkers zich laten om- en bijscholen. Tijdens het 

PACT vorig jaar in Hilversum heeft de gedeputeerde aandacht al gevraagd voor de inclusieve 

arbeidsmarkt, juist in deze tijd waarin de economie goed draait. Er wordt ingezet op het 

maken van afspraken met werkgevers over de individuele leerrekening zoals vermeld in het 

Regeerakkoord zodat het bij de juiste mensen terechtkomt.  565 
 

Tweede termijn 

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) sluit zich aan bij de vraag van D66 over de korting op het 

provinciefonds omdat dit lijkt op een strafkorting en bovendien zijn de voordelen van het 570 
opschalen van provincies niet aangetoond. IPO dient zich actief op te stellen in dit verband. Er 

komen extra middelen beschikbaar voor de MIT-regeling en de provincie zal gevraagd worden 

of zij een deel van deze middelen wil matchen. ONH ondersteunt deze regeling. ONH vraagt 

een toelichting op de betere positionering van de stedelijke regio’s bij de financiering van de 

culturele infrastructuur.  575 
 

Gedeputeerde Bond meldt dat de financiële vraag over de korting van 75 miljoen thuishoort 

in de commissie M&F en gedeputeerde Post. In het huidige Regeerakkoord worden provincies 

voor het eerst niet gekort, hoewel het systeem van trap-op en trap-af in stand blijft.  

 580 
9. Rondvraag portefeuille dhr. Bond en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa 

 

Er zijn geen vragen.  

 585 
10. A-agenda Energie, Duurzaamheid, Circulaire Economie, Bestuur, Culturele 

infrastructuur, inkoop (algemeen) en archieven (Van der Hoek) 

10.a. Voordracht voorgenomen besluit tot oprichting Innovatiefonds Noord-Holland BV 

 

Dhr. De Kam (CDA) is blij met de investering in het mkb, de motor van de samenleving die 590 
70% van de banen voor zijn rekening neemt en groot inzet op innovatie. Het mkb kent 

bovendien een goede regionale inbedding en het is daarom van belang om ondernemers met 

dit fonds te helpen bij het realiseren van hun plannen. Wordt in de communicatie met het 

fonds ook gericht op de regio buiten de ring van Amsterdam? De geheven rente van 8% lijkt 

relatief hoog in vergelijking met de marktrente. Wordt er over een jaar een evaluatie 595 
uitgevoerd en kan er wellicht een werkbezoek worden afgelegd aan een van de bedrijven die 

gebruikmaken van het fonds? 

 

Mw. Klaassen (D66) is blij met dit duurzame innovatiefonds specifiek voor het mkb. Een 

bedrag van 5 miljoen euro wordt op verzoek van GS specifiek bestemd voor circulaire 600 
economie, energietransitie en duurzame mobiliteit. Hoe gaan GS sturen op de borging en hoe 

worden PS geïnformeerd? Wordt er een overzicht van gehonoreerde initiatieven voorgelegd? 

Welke mogelijkheden hebben PS voor tussentijdse bijsturing? Biedt de jaarlijkse update een 

gelegenheid hiervoor? 

 605 
Dhr. Klein (CU/SGP) vraagt of er naast de UvA al andere partijen en kennisinstellingen zijn 

aangehaakt, zodat het fonds breder kan worden ingezet dan enkel voor Amsterdam.  

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) stelt een aanpassing van punt 2 van het ontwerpbesluit voor, 

waarin PS GS mandateren voor het nemen van een besluit naar aanleiding van een evaluatie 610 
over vijf jaar. Hij stelt voor het tweede deel als volgt aan te passen: “De 3,4 miljoen euro 

wordt door GS besloten op basis van de evaluatie na vijf jaar gehoord PS op welke wijze dat 

gebeurt’. 

 

Dhr. Hietbrink (GL) vraagt naar de Europese eis om de totale financieringsgelden in tweeën te 615 
splitsen.   

 

Mw. De Meij (50plus) refereert aan pagina 6 en het toetreden van andere aandeelhouders. 

Waar hangt deze toetreding vanaf en welke toelatingscriteria zijn van toepassing? 

 620 
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Dhr. Wiesehahn (VVD) constateert dat gekozen is voor het fonds inclusief beheer en 

onderhoudskosten van 2,4 miljoen euro. Loopt men hiermee hetzelfde risico zoals bij PDNH 

en dat te zijner tijd extra geld beschikbaar moet worden gesteld? 

 

Mw. Doevendans (PvdA) vraagt naar de eisen van het projectplan en de mogelijkheid om het 625 
mvo-beleid aan te scherpen. Ook de zin “Het maatschappelijk belang met betrekking tot de 

gecreëerde arbeidsplaatsen die direct samenhang met het project.” zou aangepast dienen te 

worden met het oog op de eerdere discussie over het roze werkgeverschap en de inclusieve 

samenleving.   

 630 
Gedeputeerde Van der Hoek antwoordt dat het fonds voor de gehele provincie is bestemd en 

niet alleen voor Amsterdam, hetgeen in de communicatie over het fonds duidelijk aangegeven 

zal worden. Het rentepercentage van 8 is vastgesteld in relatie tot het risico en de 

marktconforme rente, mede om problemen rondom staatssteun te voorkomen. Jaarlijks wordt 

een voortgangsrapportage voorgelegd. De eerste tranche van de gelden wordt ingezet om te 635 
zien of er behoefte bestaat aan financiering. Daarna wordt de tweede tranche aangesproken. 

Deze splitsing is aangebracht om te voorkomen dat er geld moet worden teruggegeven. PS zal 

geïnformeerd worden over de voortgang. De fondsmanager rapporteert aan de ambtelijke 

begeleidingsgroep over de inzet van de 5 miljoen euro voor drie specifieke onderdelen. Bij het 

verkennen van de mogelijkheden voor het fonds bleek dat de UvA een gelijksoortig fonds 640 
wilde opzetten. Daarom heeft de provincie met de UvA samengewerkt om namens de regio 

Europese subsidieaanvragen in te dienen. Deze werkwijze heeft in ieder geval tot succes 

geleid. De aandeelhoudersvergadering besluit over toetreding van nieuwe participanten, maar 

nieuwe toetreders moeten de doelstellingen van het fonds onderschrijven en een passende rol 

kunnen vervullen. Zes partijen hebben interesse getoond om binnen de 50% van de UvA te 645 
participeren. De beheerkosten van het fonds worden betaald vanuit het gedeelte dat door de 

provincie wordt gefinancierd. De gelden zijn in een reserve gestort van waaruit betaling 

plaatsvindt. Bij PDNH was een krediet verstrekt en was verzuimd om een begrotingspost voor 

de beheerkosten in het leven te roepen. Daarom moest er later geld bijgestort worden. De 

fondsbeheerder is verantwoordelijk voor het werkgeverschap en niet de provincie. In 650 
antwoord op de vraag van de PvdA, stelt de gedeputeerde dat het met name gaat om 

startende ondernemers die iets gaan ontwikkelen en nog niet over een organisatie of over 

personeel beschikken. Daarom lijkt het enigszins prematuur om nu al eisen te stellen over 

mvo-beleid en het creëren van banen met een inclusieve invalshoek omdat het fonds gericht is 

op het stimuleren van innovatie en het ontwikkelen van nieuwe producten. De gedeputeerde 655 
zal zeker de kaders voor goed werkgeverschap en inclusiviteit aan de fondsmanager 

meegeven.   

 

Tweede termijn 

 660 
Mw. Doevendans (PvdA) vraagt of de tekst aangepast kan worden op goed werkgeverschap, 

mvo en social return en inclusiviteit van arbeidsplaatsen.  

 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) meldt dat in de huidige tekst GS zelf het besluit kunnen nemen 

zonder PS te consulteren. 665 
 

Mw. Klaassen (D66) vindt een periode van vijf jaar voor een eerste evaluatie veel te lang. Hoe 

kunnen PS in de komende vijf jaar dan bijsturen?   

 

Mw. De Meij (50plus) vraagt of wanneer het deel van de UvA minder wordt dan 50% na 670 
toetreding van andere partijen, de provincie met haar aandeel van 50% meer zeggenschap 

krijgt over het accepteren van toetreders. 

 

Gedeputeerde Van der Hoek zal aan de fondsmanager als notie meegeven om bij aanvragers 

aandacht te vragen voor goed werkgeverschap en inclusiviteit, maar de tekst kan niet meer 675 
aangepast worden. Het besluit zal aangepast worden ten aanzien van het raadplegen van PS 

nadat de eerste tranche is afgerond, zoals verzocht door ONH. Mochten Amsterdamse 

kennisinstellingen toetreden, dan vindt dat plaats binnen de 50% van de UvA Ventures 

Holding. De aandeelhouders beslissen over andere kennisinstellingen in de provincie die 

willen toetreden en bepalen de voorwaarden.  680 
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Gedeputeerde Bond meldt dat een langere periode voor een eerste evaluatie heel normaal is, 

omdat het een hele tijd duurt voordat een dergelijk fonds voet aan de grond heeft gekregen. 

Omdat het fonds op afstand wordt gezet, is het provinciale bestuur minder kwetsbaar ten 

aanzien van aanvragen voor projecten die wel of niet worden gehonoreerd. PS zijn in staat om 685 
bij de jaarlijkse rapportage bij te sturen. Als aandeelhouder kan de provincie voldoende 

invloed uitvoeren en grip behouden op het fonds.  

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar PS wordt doorgeleid na 

aanpassing van het besluit op voorstel van ONH. 690 
 

11. Rondvraag portefeuille dhr. Van der Hoek en terugkoppeling deelname 

gemeenschappelijke aangelegenheden en Europa 

 

Er zijn geen vragen.  695 
 

12. B-agenda Recreatieschappen en Onderwijs en Arbeidsmarkt (Tekin) 

12.a. Arbeidsmarkt: Brief GS aan PS: Evaluatie werkambassadeur Noord-Holland en 

vervolginzet 

 700 
Mw. Van Rooij (PvdA) is heel blij met de resultaten van de evaluatie, Hierin wordt echter 

geconstateerd dat er geen evenwichtige spreiding in de regio’s is gerealiseerd. Behoeft dit dan 

bijstelling voor de komende jaren? Zij vraagt de gedeputeerde toe te voegen welk onderdeel is 

gerelateerd aan welk programmaonderdeel, zodat een rechtstreeks verband tussen doel en 

middel duidelijk wordt en de prioritering beter kan worden beoordeeld. Hoe zijn de 705 
stakeholders straks in staat om de werkzaamheden van de werkambassadeur in het reguliere 

werk onder te brengen? 

 

Dhr. De Groot (D66) is blij met de evaluatie. Een aandachtspunt is het van ‘job naar job’ 

brengen, niet alleen nu maar ook in de toekomst. Daarop dienen de kennisinstituten mbo, 710 
hbo en universitair zich in de toekomst breed te focussen. Kunstmatige intelligentie en 

robotica vereisen actie om mensen in de toekomst aan het werk te houden. Daarover moet 

overleg plaatsvinden met de werkgevers en werknemers en kennisinstituten moeten daarop 

voorbereid zijn. De provincie kan een belangrijke rol spelen bij het bij elkaar brengen van 

vraag en aanbod. Het aantal Engelse termen en woorden mag wat minder. 715 
 

Mw. De Meij (50plus) stemt in met verlenging van het contract met de werkambassadeur voor 

twee jaar. De uitnodiging van gedeputeerde Tekin voor een werkbezoek wordt met veel 

plezier geaccepteerd, omdat concrete projecten waar ouderen aan het werk gekomen zijn, 

onzichtbaar zijn in de evaluatie.  720 
 

Dhr. Klein (CU/SGP) ondersteunt van harte de herbenoeming van de werkambassadeur. Uit de 

evaluatie blijkt dat het creëren van stageplekken alleen indirect heeft plaatsgevonden. 

Projecten voor scholieren zijn met prioriteit B aangemerkt, maar deze prioriteit dient absoluut 

verhoogd te worden naar A.   725 
 

Dhr. Bouberg Wilson (ONH) vraagt hoe het doel dat de werkambassadeur na 2019 niet meer 

nodig is om activiteiten aan te jagen en dat deze door de triple helix partijen worden 

overgenomen, wordt gerealiseerd.  

 730 
Mw. Lagerveld (VVD) constateert dat de werkambassadeur alleen werkt en dat is een 

kwetsbare situatie. Hoe wordt straks zijn kennis na vier jaar binnen de organisatie geborgd? 

Er is grote behoefte aan technische studenten, maar meisjes mbo/vmbo zijn een 

achterblijvende doelgroep, dus ook meisjes dienen enthousiast gemaakt te worden voor 

technische beroepen. Het aantal vmbo’ers daalt de komende jaren met 19% en daardoor 735 
stagneert de doorstroom naar het mbo. Wordt dit aspect meegenomen? Ook kleinere 

bedrijven dienen zich in te zetten voor Leven Lang Leren en niet alleen grote bedrijven die 

allerlei programma’s aanbieden aan hun medewerkers. Zij-instromers techniek gaan lesgeven 

in het mbo, maar de Techniekraad heeft tot op heden maar weinig vooruitgang geboekt. Richt 

de werkambassadeur zich hier ook op? 740 
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Dhr. De Kam (CDA) ondersteunt de herbenoeming van de werkambassadeur, maar het was 

beter geweest om deze discussie te voeren voordat de herbenoeming had plaatsgevonden. 

Hopelijk leiden de aanbevelingen van de evaluatie tot een nog beter resultaat.  

 745 
Gedeputeerde Tekin is blij dat de werkambassadeur de komende twee jaar aanblijft. Uit de 

evaluatie blijkt dat ten aanzien van een evenwichtige spreiding in de regio’s meer moet 

worden ingezet op crossovers en het delen van kennis. Dit is een van de aandachtspunten 

voor de komende twee jaren, niet alleen voor de werkambassadeur maar ook voor GS en de 

ambtelijke organisatie. Op pagina 27 staan vier kolommen, echter, de derde kolom over 750 
inclusieve arbeidsmarkt is weggevallen. Daarom zal een nieuwe tekstversie worden 

toegestuurd. Het in beeld brengen van het aantal banen voor de toekomst blijft een soort van 

gissen en daarvoor is ook de betrokkenheid van andere partijen nodig. Er zijn inmiddels 

goede contacten gelegd met mbo en hbo. De gedeputeerde zal terugkomen op de contacten 

met de Haven van Amsterdam en hun visie op het onderwijs in de toekomst voor de regionale 755 
economie, samen met het bedrijfsleven en het onderwijs. In het Regeerakkoord wordt 

gesproken over de individuele leerrekening. De provincies zullen betrokken worden bij de 

nadere uitwerking, met name om een extra impuls aan techniek te geven. Hij zal de 

eindrapportage voorleggen van de Luchtvaart Community Schiphol, een inclusieve 

arbeidsmarkt waarin zeker ouderen betrokken zijn. Alle kansen die zich voordoen, zullen met 760 
beide handen aangepakt worden. De gedeputeerde is zelf ook teleurgesteld dat het realiseren 

van grotere aantallen stageplekken en snuffelstages met name in de techniek, achterblijft. Dat 

gaat te langzaam. Daarom moeten ook meisjes op basisscholen al enthousiast gemaakt 

worden voor techniek. Daarom worden onder andere basisscholen uitgenodigd voor de 

Promotie van Techniek, waarover de gedeputeerde in gesprek is met de Techniekraad. De 765 
komende twee jaren zal meer aandacht gegeven worden aan het te zijner tijd overdragen van 

de kennis en kunde van de werkambassadeur aan partijen in het veld. Hopelijk gaat 

Amsterdam zo snel mogelijk reageren op het verzoek voor een werkbezoek over een Leven 

Lang Leren waar ook bedrijven en maatschappelijke partners aan tafel zitten. De vier 

Omgevingsdiensten zullen in de nabije toekomst een tekort aan personeel hebben, mede 770 
vanwege een vergrijzend personeelsbestand op middellange termijn. Deze vraag is 

neergelegd bij de werkambassadeur die zich daarvoor gaat inzetten, want de milieudiensten 

zijn van groot belang, niet alleen voor de provincie, maar voor vele partijen. De VVD wordt 

verzocht om de vraag over douanepersoneel voorlopig te parkeren, want dat is in feite een 

landelijk fenomeen en er zijn meer urgente zaken die nu eerst aangepakt moeten worden.  775 
 

13. Rondvraag portefeuille dhr. Tekin en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa 

 

Er zijn geen vragen.  780 
 

14. Sluiting 

 

De voorzitter meldt dat de commissie door Recreatieschap Twiske-Waterland wordt 

uitgenodigd voor een werkbezoek en gedachtewisseling over het rapport van de 785 
Randstedelijke Rekenkamer over Recreatieschap Spaarnwoude. Wil de commissie hier gevolg 

aangeven? 

 

Dhr. Van Liere (PvdD) stelt voor een tegenuitnodiging te doen uitgaan en de besturen van alle 

schappen uit te nodigen voor een bijeenkomst, bijvoorbeeld voorafgaand aan een 790 
commissievergadering. De PvdD heeft er geen behoefte aan om in te gaan op de uitnodiging.  

 

Mw. De Meij (50plus) sluit zich bij dit voorstel aan. Hiermee wordt voorkomen dat andere 

recreatieschappen te kort worden gedaan.  

 795 
Gedeputeerde Tekin suggereert in aanloop naar besluitvorming door PS een regulier overleg 

met alle recreatieschappen te organiseren.  

 

De voorzitter stelt voor deze vraag te laten bezinken en hier in de volgende vergadering op 

terug te komen. De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.  800 
 

 


